



**Rochester Chinese Christian Church**

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Minister Dingli Chen

[dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Minister Stone Wang

[swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang

[htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

**January 21, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for Minister Stone, as he will be certified and ordained as a pastor this weekend.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture Reading**

**Sermon**

Nehemiah 4:1-23

Minister Dingli Chen

Builders wear swords

1. Face the enemies
2. Wear the sword and build

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Service**  
Brother Egan Yip

**Chinese Service**  
Pastor Tang

**RCCCW Worship**  
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道

dchen@rochesterccc.org

汪正飛傳道

swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師

htang@rochesterccc.org

2024年1月21日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為汪傳道禱告，他將在這幾天接受考核並在週末按立成為牧師。

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 91:1-6, 9-11, 14-16 [眾立]

唱詩 HOL#48 神的路最美善

公禱

唱詩 十字架下我低頭靜默思想 [眾坐]

HOL#160 主愛在心燃起

歡迎與報告

牧禱

讀經 尼希米記 4:1-23 [眾立]

證道

陳定立傳道

修造的人當佩刀 [眾坐]

一、面對仇敵

二、佩刀也要建造

回應詩 耶穌祢已得勝 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜  
葉依芹弟兄

中文崇拜  
鄧牧師

西區崇拜  
陳定立傳道

## 報告事項

1. 印度短宣之旅（2月13日至24日）即將到來，我們將為400名兒童準備小禮物，並向活望事工捐贈辦公用品。我們設立了專項基金，募集資金幫助窮人買藥，幫學生買校服，以及買孟加拉語聖經和基督教讀物。請弟兄姐妹慷慨解囊，並在您的奉獻上注明“印度宣教2024”。
2. 由於健康問題，劉少平牧師和師母將不會來羅城講道。故此，美滿家庭與婚姻座談會已取消。謝謝。
3. 今年的中國新年慶祝活動將於2月24日禮拜六下午3點至7點在母堂舉行。我們鼓勵大家都利用這個機會邀請新朋友參加這次慶祝活動。
4. 為配合教會今年教會的異象-“建造神的家”，從這個主日開始，我們將在母堂新開一個國語主日學班，以“建造堅實的信仰根基”為主題做分享，並解答大家對信仰的疑惑。聚會地點在母堂的302教室。歡迎大家、特別是目前尚未參加國語主日學的弟兄姊妹和慕道友們來參加。如想參加，請和錢姚南弟兄聯絡。

## **Announcements**

1. For the upcoming India short term mission trip (Feb 13-24), we are preparing small gifts for 400 children and donating office supplies to Living Hope. We have set up a special fund to collect money to help purchase medicine for the poor; school uniforms for the students; as well as Bengali Bibles and Christian reading materials. Please give generously and mark your offering "India Mission 2024".
2. Due to health issues, Rev. and Mrs. Marcus Liew cannot come to Rochester. Therefore, the Family Life Enrichment Conference has been canceled.
3. This year's Chinese New Year celebration outreach is on Saturday, February 24th from 3-7 PM in Penfield. Everyone is encouraged to use this opportunity to invite and bring new friends to this celebration.